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Besvarelse af spørgsmål nr. 12 ad L 11 stillet af Folketingets Udvalg for Ud-

lændinge- og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og 

integration den 7. november 2008. 

 

Spørgsmål: 

”Hvorledes registreres hvor ofte og i hvilke sager statsadvokaten beder om adgang til oplys-

ninger fra udlændingemyndighederne og hvor ofte og i hvilke sager udlændingemyndighe-

derne nægter at udlevere disse oplysninger, fordi de ikke finder at Statsadvokatens mistanke 

er tilstrækkeligt begrundet?”  

 

Svar: 

 

 

Der er efter min opfattelse ikke behov for systematisk at registrere antallet af sager, hvor Ud-

lændingeservice har fundet at kunne imødekomme eller ikke at kunne imødekomme anmod-

ninger fra Statsadvokaten for Særlige Internationale Straffesager (SAIS) om oplysninger. 

 

Jeg kan oplyse, at SAIS i en række tilfælde har anmodet Udlændingeservice om at videregi-

ve akter i større grupper af sager, der ikke var identificerbare, hvorfor det ikke har været mu-

ligt at videregive de relevante akter. 

 

  


